
Protokół Nr XXVI/12
z XXVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 29 marca 2012 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 15:15
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. 18
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. 19-22
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
a) z XXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 8 lutego 2012 r.
b) z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 20 lutego 2012 r.
c) z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2012 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek komunalnych: Miejskiego

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskiego
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce.

7. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia kapitału zakładowego Miejskiego
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru
gminy Sokółka.

9. Projekt uchwały w sprawie mIejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego części wsi Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie
Sokółka.

10. Projekt uchwały w sprawie mIejSCowego planu zagospodarowania
przestrzennego części wsi Drahle, Nowa Kamionka i Stara Kamionka w gminie
Sokółka.

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
12. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na

lata 2012 -2015.
13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie

gminy Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.
14. Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce

majątek gminny-zadaszenie trybun sektora stadionu.
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych szkół

podstawowych.



16. Projekt uchwały w sprawie prZYJęCIa programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Sokółka
w 2012 roku.

17. Projekt uchwały w sprawie wyboru Rady Fundacji "Sokólski Fundusz Lokalny"
na lata 2012 -2015.

18. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Heleny Awdziej na uchwałę Rady
Miejskiej w Sokółce Nr LII/399/l0 z dnia 29 czerwca 2010 r. w sprawie scalenia
i podziału nieruchomości.

19. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Heleny Awdziej na uchwałę Rady
Miejskiej w Sokółce Nr XLII/319/06 z dnia 31 marca 2006 r. w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w
granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

20. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego nieprzyznania Telewizji
"TRWAM", koncesji na rozpowszechnianie programu na przygotowywanym
multipleksie naziemnej telewizj i cyfrowej.

21. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty,
Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.

22. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w
Sokółce- rezygnacja radnego Sławomira Sawickiego

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- rezygnacja radnego Roberta Rybińskiego.

24. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- rezygnacja radnego Dariusza Matoszko.

25. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji, Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- rezygnacja radnego Piotra
Kułakowskiego.

26. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- powołanie radnego Piotra Kułakowskiego.

27. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji, Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- powołanie radnego Roberta
Rybińskiego.

28. Sprawozdanie z realizacji gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2011 r.

29. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi za 2011 rok.

30. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
w Sokółce za 2011 rok.

31. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2011
rok.

32. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2011 rok.
33. Informacja i prezentacja wariantów usprawnień komunikacyjnych służących

poprawie przejezdności na Os. Zielone w Sokółce.
34. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
35. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty iapele radnych.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.



Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji zgłosił 4 projekty uchwał dotyczących skarg rozpatrzonych przez
Komisję Rewizyjną w sprawie skargi Pani Barbary Wnukowskiej, skargi Pana Janusza
Biziuka na burmistrza Sokółki, skargi Państwa Żemojduk na Sołtysa Sołectwa Hałe, oraz
skargi Pani Marii-Jolanty Krychniak.
Radny S.Sawicki zapytał odnośnie zgłoszonego wniosku na poprzedniej sesji przez
Wiceprzewodniczącego Rady Pana Łukasza Moździerskiego w sprawie odwołania go z
funkcji Wiceprzewodniczącego.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Pan Moździerski wycofał na piśmie swój
wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 4 projektów uchwał po pkt.
19 w sprawie skarg rozpatrzonych przez Komisje Rewizyjną.
Radni 20 głosami "za" przyjęli wnioski.
Rada obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
d) z XXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 8 lutego 2012 r.
e) z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 20 lutego 2012 r.
f) z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2012 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek komunalnych: Miejskiego

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskiego
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce.

7. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia kapitału zakładowego Miejskiego
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru
gminy Sokółka.

9. Projekt uchwały w sprawie mIejSCowego planu zagospodarowania
przestrzennego części wsi Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie
Sokółka.

10. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego części wsi Drahle, Nowa Kamionka i Stara Kamionka w gminie
Sokółka.

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
12. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na

lata 2012 -2015.
13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie

gminy Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.
14. Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce

majątek gminny-zadaszenie trybun sektora stadionu.
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych szkół

podstawowych.
16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Sokółka
w 2012 roku.



17. Projekt uchwały w sprawie wyboru Rady Fundacji "Sokólski Fundusz Lokalny"
na lata 2012 -2015.

18. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Heleny Awdziej na uchwałę Rady
Miejskiej w Sokółce Nr LIII399/1O z dnia 29 czerwca 2010 r. w sprawie scalenia
i podziału nieruchomości.

19. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Heleny Awdziej na uchwałę Rady
Miejskiej w Sokółce Nr XLIII319/06 z dnia 31 marca 2006 r. w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w
granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

20. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Barbary Wnukowskiej.
21. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Janusz Biziuka na Burmistrza Sokółki.
22. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Teresy Żemojduk, Jana Żemojduk

Łukasza Żemojduk na Sołtysa Sołectwa Hało.
23. Rozpatrzenie skargi Pani Marii-Jolanty Krychniak.
24. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego nieprzyznania Telewizji

"TRWAM", koncesji na rozpowszechnianie programu na przygotowywanym
multipleksie naziemnej telewizji cyfrowej.

25. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty,
Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.

26. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w
Sokółce- rezygnacja radnego Sławomira Sawickiego

27. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- rezygnacja radnego Roberta Rybińskiego.

28. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- rezygnacja radnego Dariusza Matoszko.

29. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji, Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- rezygnacja radnego Piotra
Kułakowskiego.

30. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- powołanie radnego Piotra Kułakowskiego.

31. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji, Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- powołanie radnego Roberta
Rybińskiego.

32. Sprawozdanie z realizacji gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2011 r.

33. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi za 2011 rok.

34. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
w Sokółce za 2011 rok.

35. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2011
rok.

36. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2011 rok.
37. Informacja i prezentacja wariantów usprawnień komunikacyjnych służących

poprawie przejezdności na Os. Zielone w Sokółce.
38. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
39. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołów:

a) z XXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 8 lutego 2012 r.



Radni 20 głosami "za" przyjęli protokół z XXIII Sesji Rady Miejskiej.
b) z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 20 lutego 2012 r.

Radni 19 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli protokół z XXIV Sesji Rady
Miejskiej.

c) z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2012 r.
Radni 20 głosami "za" przyjęli protokół z XXV Sesji Rady Miejskiej.

AdA
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny J.Panasiuk zapytał odnośnie wycinki drzew przy zza Euro Sokółka czy to jest
związane z budowa zakładu zagospodarowania i kto wydał decyzje na wycinkę tych drzew.
Do Gminy wpłynęło pismo o umorzenie kwoty 100 tys. zł. czy umorzymy te pieniądze? Ile
mieszkańcy Sokółki zalegają za podatki, za opłaty adiacenckie i jaki jest to koszt.? I jeśli będą
takie pisma wpływać czy tez będziemy umarzać te pieniądze?
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie akcji zbierania podpisów od mieszkańców naszej
gminy w sprawie obwodnicy ze względu na duży ruch naszymi ulicami. Poprosił również o
ustosunkowanie się do wypowiedzi prasie odnośnie hałasu w naszym mieście co z tym
zrobimy.
Radny W.Januszkiewicz mieszkańcy ulicy Dywizjonów 303 zgłaszają problem wjazdu z
drogi krajowej na tą ulicę. Wjazd ten po prywatnej działce.
Radny S.Sawicki powiedział, że Panowie radni, którzy zmienili opcje przestali widzieć
dziury, które widzieli na początku kadencji. Zapytał Burmistrza czy została zapłacona kara
przez firmę, która zniszczyła te krawężniki. Kiedy zostanie to naprawione, za pieniądze, które
już wpłynęły do Urzędu.? Jakie dotacje i ile tych dotacji przewiduje urząd miasta na budowę
Sali gimnastycznej przy ZSl? Czy Pan przewiduje jakieś środki na remont Przedszkola Nr 4 i
dlaczego się tego nie robi? Czy poczyniono jakieś starania aby poprawić bezpieczeństwo na
skrzyżowaniu ulicy Piłsudskiego i Ściegiennego, czy są jakie przewidziane działania w tym
kierunku?
Radny 1.Wierzbicki zapytał odnośnie zaawansowania projektu na montaż solarów?
Radny 1.Saciłowski zapytał odnośnie Państwa Chołubowskich którzy prowadzą handel
zniczami. Na jakiej podstawie udziela się pozwolenia na handel osobom z zewnątrz, pozwala
się stawiać namioty i również taki sam handel prowadzą przed wejściem na cmentarz. To jest
nie w porządku skoro podatnicy dają miejsca pracy a teraz im się odbiera zarobki.
Radny S.Sawicki zapytał czy są pobierane podatki za handel tak jak na rynku?
Radna E.Jakimik zapytała na jakim etapie jest przekazywania Szkoły w Janowszczyźnie pod
zarządzanie stowarzyszeniu Edukator.

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawił Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki ( w zał. str.23-29)
Radny J .Panasiuk zapytał odnośnie zarządzenia odnośnie zatrudnienia drugiego
Wiceburmistrza, co się zmieniło? Stawka wzrosła o ile?
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że zmieniła się podstawa zawarcia umowy, weszła nowa
ustawa o pracownikach samorządowych i nowe rozporządzenie, ponownie doprecyzowano
składniki wynagrodzenia jakie Burmistrz może otrzymywać. Nie wpłynęło to na zmianę
wysokości wynagrodzenia jakie Burmistrz otrzymywał do dni wydania zarządzenia.



Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek komunalnych: Miejskiego Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki
Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna Iwniosek o wpisanie
w uchwale zapisu dotyczącego intencyjności w zał. str. 30
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna! wniosek - o wpisanie w tytule "w sprawie koncepcji połączenia spółkę "
- o wpisanie w §l "Przygotować koncepcje połączenia spółek ...."
- dopisać § 2 "W wyniku połączenia spółek utworzyć jednoosobową spółkę gminną"
w zał. str.31
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny S.Sawicki powiedział, że podejmujemy bardzo ważna decyzję, która będzie zależało
od Rady Miejskiej. Miejmy nadzieje że to przyniesie efekt rzeczowy i finansowy ale obawiam
się jednej rzeczy. Efekt synergii polega na tym, że 2 jajka + 2 jajka =5 jajek. Ale kto te 5 jajek
zniesie? Łączymy dwie spółki, które łączymy i daje nam jedno duże przedsiębiorstwo. Ten
efekt synergii nie ma się do tego co tu Burmistrz zamierza. Ponieważ działania które mają
pokazać że te spółki mają nam przynieść efekt na pewno jest zamierzony, na pewno
przyniesie zysk ekonomiczny, leprze wykorzystanie sprzętu i ludzi. Przewodniczący Komisji
Infrastruktury wyraźnie pokreślił że te połączenie ma wychodzić z zasad normalnego rynku.
Radny 1.Panasiuk powiedział, ze już tą spółkę łączyliśmy w poprzedniej kadencji, Burmistrz
starał się za wszelka cenę, zmieniono prezesa wiec podejmujemy nowa próbę. Jakie jest to
łączenie jeśli pracownicy nic nie wiedzą jaka to jest sytuacja, czy zostaną zwolnieni. Kto nam
zagwarantuje że nie zostaną pracownicy zwolnieni. Jest dużo niejasności i ciężko jest podjąć
decyzję. Mam pytanie do Prezesa spółki MPECu, czy łącząc dwie spółki ratujemy Pana
spółkę. Bo dochodzą mnie takie słuchy, że nie jesteśmy właścicielami kotłowni i możliwe że
ktoś ja wykupi, że będą rozbierać część Stolbudu.
Radny J.Saciłowski powiedział, że sieć zostanie bo sieć jest miejska, nie ma takiej
możliwości. Współpracują tyle lat z obiema spółkami i widzę że nie da się zrobić tak żeby
jedna brygada z MPECu i jedna z MPWiKu zrobiła zakres prac jaki robią w tej chwili.
Brygada z MPECu będzie robiła swoje i MPWiK tez będzie robił swoje. Po to jest to uchwała
intencyjna żeby zespół powołany sprawdził jakie są plusy i minusy. Po wypracowaniu
zysków przez obie spółki pozostanie też cos ponadto i dlatego te 2+2=5. Jeśli połączenie
spółek da efekty wymierne dla mieszkańców to spróbować należy.
Radny S.Pałusewicz powiedział, że podniesie rękę za połączeniem tych spółek tylko wtedy
jeśli to przyniesie efekt w postaci większych inwestycji ale również i przez obniżenie ceny
ścieków. To jest uchwała intencyjna i po zbadaniu dowiemy się jakie są zagrożenia a jakie
zyski. Połączeniu musi przynieść efekt dla mieszkańców miasta i gminy ale cena ścieków
musi się obniżyć. Podziękował również za zaangażowanie w sprawie PKSu. Niestety nic to
nie dało i zwolnienia będą.
Radny S.Sawicki dodał że struktura organizacyjna nie zmieniła się od 8 lat w MPWiK.
Pisałem interpelacje do Prezesa MPWiKu bo przewidziałem czynniki które wpłynął na cenę
wody i ścieków. Ta struktura jest skostniała, nic się nie zmieniło od 8 lat, mimo że wydał 6
mln na automatyzację całego procesu.
Radny J.Panasiuk wrócił do poprzedniej kadencji gdzie była zawiązywana spółka ZZO Euro,
mięliśmy skorzystać a wyszło tak że dostaliśmy dużą hałdę śmieci. Trzeba rozważyć sytuację
czy tutaj się nic nie zmieni i rozważnie podjąć ten temat.
Prezes MPEC M.Tałałaj odpowiedział, na pytanie Radnego Panasiuka, że te przedsiębiorstwo
jest w dobrej sytuacji ekonomicznej, nic nie jest wiadome o zmianach na rynku
ciepłowniczym w Sokółce.



Sekretarz Z.Tochwin dodał, że wnioskodawcy projektu uchwały akceptujemy proponowane
zmiany w treści, które zawnioskowała Komisja Infrastruktury.
Przewodniczący zamknął dyskusję.
Przegłosowanie wniosków Komisji Infrastruktury.
- o wpisanie w tytule "w sprawie koncepcji połączenia spółkę "
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
- o wpisanie w §1 "Przygotować koncepcje połączenia spółek. ..."
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
- dopisać § 2 "W wyniku połączenia spółek utworzyć jednoosobową spółkę gminną"
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 178/12

w zal. str. 32

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce przedstawił zastępca Burmistrza Piotr
Bujwicki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna wniosek Izmienić
zapis § 1-"Zwiększyć kapitał zakładowy MPWI K w Sokółce ul. Targowa 15 z kwoty 13 717
400 zł. do kwoty 13 917 400 zł. poprzez wniesienie do spółki wkładu pieniężnego w
wysokości 200 tys. zł." w zał. str. 33
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna! wniosek /Zmienić zapis § 1-"Zwiększyć kapitał zakładowy MPWI K w Sokółce
ul. Targowa 15 z kwoty 13717400 zł. do kwoty 13 917400 zł. poprzez wniesienie do spółki
wkładu pieniężnego w wysokości 200 tys. zł." w zał. str.34
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny J.Saciłowski powiedział, że jeśli prawo dopuszcza inną formę przekazania tych
wodociągów to należy tak zrobić żeby uniknąć zwiększenia ceny wody i kanalizacji.
Radny S.Sawicki zapytał Pani Skarbnik ile jeszcze mamy do przekazania na stan MPWiK.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że mamy jeszcze kanalizacji nie przekazanej na ok. 4 mln.
zł a wodociągów na kwotę 1,2 mln. zł. Kanalizacje nie są przekazywane od 2006 roku. Jest
możliwości umorzenia środka trwałego wtedy nie mamy korzyści ani strat. Jeśli przekażemy
to dla spółki to wtedy jest amortyzacja która może być wliczana jako koszt. Nie uciekniemy
przed tym, musimy oddać środek trwały dla spółki. Gmina nie jest od tego żeby mieć na
stanie takie urządzenia. Jeśli przekażemy w formie dzierżawy to również będziemy musieli
ustalić jaką kwotę bo na naszych wodociągach będą czerpać zyski.
Głosowanie wniosku Komisji Infrastruktury zmienić zapis § 1-"Zwiększyć kapitał zakładowy
MPWI K w Sokółce ul. Targowa 15 z kwoty 13 717400 zł. do kwoty 13 917400 zł. poprzez
wniesienie do spółki wkładu pieniężnego w wysokości 200 tys. zł."
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Uchwałę Nr XXVII 179/12
w zal. str.35

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany mIejSCowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka przedstawił
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str. 36
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str. 37
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 180/12

w zał. str. 38-43

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi
Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza
Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - brak opinii w
zał. str. 44
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str. 45
Przewodniczący otworzył dyskusje.
Radny P.Kułakowski zapytał czy firma Budokrusz przewiduje, w jaki sposób mogła by i czy
zamierza naszą młodzież i dzieci pod kontem edukacji i egzystowania przez czas wydobycia
żwiru wspierać. Bo fundujemy naszym dzieciom i nawet wnukom towarzystwo firmy
Budokrusz, które będzie nam niszczyło infrastrukturę.
Radna J.Bieniusiewicz powiedziała, że odnosząc się do przepisów prawa geologicznego i
górniczego art. 42. studium decydowało o uchwaleniu tego planu. Przepisy które się
powołuje się w tej chwili odnoszą się do koncesji z 20 lOr. i uchwalonego studium z 2011
roku. Kto miał ponieść koszty tego planu jeśli w uchwale o przystąpieniu do tego planu
powołuje się na inny przepis. Jaka intencja była wtedy, kto poniesie koszty i teraz?
Radny P .Borowski powiedział ze w latach 60-70 państwo zrobiło serie odwiertów, po której
jednoznacznie wynikło ze nasze tereny są bardzo bogate w złoża żwiru, kruszywa
naturalnego. Właściciele tych nieruchomości tez o tym wiedzieli, bo jak rozpoczęła się
sprzedaż tych terenów to cena ziem osiągała bardzo wysokie ceny. Właściciele tych terenów z
pełną świadomością godzili się na to ze prędzej czy później powstaną tam kopalnie żwiru. Na
plus można zaliczyć również to ze te firmy umożliwiły branie ziemi w arendę przez byłych
właścicieli i co za tym idzie korzystanie z dopłat. Jeśli nie uchwalimy planu będziemy musieli
zrezygnować z wielu inwestycji co zahamuje rozwój miasta. Uchwaliliśmy studium a to jest
tego konsekwencją.
Radny S.Pałusewicz zapytał jakie będą konsekwencje ewentualnego nie uchwalenia tego
planu? Czy firmy będą mogły przystąpić do budowy obwodnicy nie mając załącznika tego
planu?
Radny S.Sawicki przedstawił filmy, na których widać ogromne zapylenie, jakie jest na ul.
Nowej przy bocznicy kolejowej w momencie, kiedy ciężarówki przywożą żwir.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała skoro opłata koncesyjna w 90 % wpływa do budżetu
państwa, jakie podejmowaliście działania w związku z tym że skarb państwa to głównie



czerpie zyski o pomoc w realizacji dróg dojazdowej. Czy nie macie prawa? Czy gmina która
ma tylko niewielki procent z tej opłaty musi ponosić całe skutki tej działalności.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, odnośnie prawnych aspektów przystąpienia do
sporządzenia planu w 2008 roku, kiedy jeszcze nie było zgodności ze studium. To ryzyko
sporządzenia tego planu wziął na siebie przedsiębiorca i jeden i drugi. My nie finansujemy
planów zagospodarowania przestrzennego dla przedsiębiorców. Przedsiębiorcy podjęli sami
ryzyko ze względu na to że nie było w tedy studium ale trwały już prace nad nim.
Członek Zarządu Firmy Budorkusz Pan Marek Lach ustosunkował się do wypowiedzi
radnych.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy l "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVI/18l/12

w zał. str.46-54

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi
Drahle, Nowa Kamionka i Stara Kamionka w gminie Sokółka przedstawił Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - komisja nie
wypracowała stanowiska w zał. str. 55
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str.56
Radny P.Kułakowski poprosił o odpowiedz na swoje pytania odnośnie rekompensaty.
Przedstawiciel Firmy Lafarge potwierdził, że m.in. wspieranie działalności kultury jest
wpisane w działalność firmy więc będzie to na pewno czynione.
Radny P.Kułakowski dodał, że w związku z tym że są Wzgórza Sokólskie które tak naprawdę
nie są obejmują terenu naszej gminy, należało by powołać nowy obszar pod nazwą" Doły
sokólskie"

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy l "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXV1/182/12

w zał. str. 57-66

Ad.U
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego- opinia pozytywna w zał. str.67
Radny P.Kułakowski czy w związku z problemem w budżecie przewiduje się usunięcie jakiś
inwestycji.
Radny S.Sawicki poz. 8 i poz. 10 wykazie zadań inwestycyjnych są zagrożone więc czy
można było to przeznaczyć na inne zadania.
Skarbnik Janina Kucharewicz wyjaśniła, że budżet jest bardzo napięty i wszystko zależy od
wpływów m. in. z opłaty eksploatacyjnej jak i podatników. Co do projektów solarów, będzie
składane odwołanie wiec zobaczymy co będzie dalej.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVI/183/12

w zał. str. 68-85

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2012 -
2015 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego- opinia pozytywna w zał.str.86
Dyskusji nie było.
Radny Rybiński opuścił obrady sesji.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy l "nie ważnym" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 184/12

w zał. str. 87-93

Ad.l3
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sokółka
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawił Zastępca Burmistrza P.Bujwicki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego- opinia pozytywna w zał.str.94
Opinia Komisji Rolnictwa- opinia pozytywna w zał. str.95
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy l "nieważnym" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 185/12

w zał. str. 96

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce majątek
gminny-zadaszenie trybun sektora stadionu przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał.
str.97
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 186/12

w zał. str. 98

Ad.15
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.



Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego- OpInia pozytywna! wniosek
zwiększenie kwoty dotacji do kwoty 800 zł. w zał.str. 99
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna! wniosek
zwiększenie kwoty dotacji do kwoty 800 zł. w zał. str.100
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji.
Radni 20 głosami "za" przyjęli wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 187/12

w zal. str. 101

Ad.16
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Sokółka w 2012 roku przedstawił
Zastępca Burmistrza P.Bujwicki wraz z autopoprawkami.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str.l 02
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawki.
Radni jednogłośnie przyjęli poprawki przedstawione przez Burmistrza.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXVI/188/12

w zal. str. 103-107

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie wyboru Rady Fundacji "Sokólski Fundusz Lokalny" na lata 2012
-2015 przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin, informują że do tej pory wyrazili zgodę Pan
Cudnik, Pani Dowgiert, Pani Półtorzycka, Pani Babynko, Pani Wysocka, Pani Otoka.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz zgłosił radnego Bieszczada.
Radny Bieszczad wyraził zgodę.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał.
str.108
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Bieszczada.
Radni 17głosami "za" przy 2 "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęli kandydaturę
radnego Bieszczada.
Pani Maria Talarczyk Prezes Fundacji zgłosiła jeszcze kandydatury Pani Mazurczyk Justyny,
Pana Krzysztofa Matczak, Pana Eugeniusza Wiśniewskiego.
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę pani Mazurczyk Justyny
Radni 19 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli kandydaturę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Krzysztofa Matczaka.
Radni 20 głosami "za" przyjęli kandydaturę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Eugeniusza Wiśniewskiego.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 189/12

w zał. str. 109

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Heleny Awdziej na uchwałę Rady Miejskiej w
Sokółce Nr LII/399/l0 z dnia 29 czerwca 2010 L W sprawie scalenia i podziału
nieruchomości.
Opinia Komisji Rewizyjnej- opinia pozytywna w zał. stLl17
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy 7 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 190/12

w zal. str. 118-124

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Heleny Awdziej na uchwałę Rady Miejskiej w
Sokółce Nr XLII/319/06 z dnia 31 marca 2006 L W sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części
obszaru gminy Sokółka.
Opinia Komisji Rewizyjnej- opinia pozytywna w zał. stLl32
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 191/12

w zał. str. 133--137

Ad.20
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Barbary Wnukowskiej przedstawił Przewodniczący
Komisji Rewizyjnej.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, że należy zmienić treść uchwały ze względu na to że jest to
skarga na Dyrektora Przedszkola Nr 5 i na Burmistrza Sokółki. Zapytał również Burmistrza
czy zostały podjęte konsekwencje odnośnie tych osób?
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił że o tym co się działo od posiedzenia komisji
rewizyjnej zostanie poinformowany wpierw Burmistrz.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zdjęcie tego punktu i przekazanie go ponownie do
rozpatrzenia na Komisje Rewizyjną.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot zaproponował, żeby rada zakończyła rozpatrywanie tej skargi,
proponując zmianę treści w zapisie w projekcie uchwały.



Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zmianę w treści projektu i wpisać że jest to skarga na
Dyrektora Przedszkola Nr 5.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Sawickiego.
Radni 14 głosami "za" przy 5 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 192/12

w zal. str. 139

Ad.21
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Janusz Biziuka na Burmistrza Sokółki przedstawił
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.
Radny S.Sawickiowiedział, że skarga na Burmistrza była zasadna ale sprawa została
załatwiona.
Pan Janusz Biziuk powiedział, że prawo głosu przysługuje tylko osobom zaproszonym ja nie
byłem zaproszony. Jako publiczność powinienem zgłosić przed sesją swoja chęć zabrania
głosu ale nawet nie wiedziałem ze to będzie dzisiaj rozpatrywane. Skierowałem list do Pana
Przewodniczącego ale Pan Przewodniczący stwierdził że ten list otworzy po sesji. Skarga
dotyczyła tego ze nie otrzymałem PIT-u 8c informacji o uzyskanych dochodach z odsetek
które zostało wypłacone przez gminę Sokółka. Dodał, że zgodnie z art. 80 § 2 kodeksu
karnego skarbowego płatnik który nie składa informacji podatnikowi podlega karze grzywny
do 180 stawkę dziennych. Natomiast kto publicznie pochwala popełnienie przestępstwa art.
255 § 3 kodeksu karnego podlega karze grzywny do 180 stawek dziennych, karze
ograniczenia wolności lub pozbawienia wolności. Głosujcie wiec radni czy pochwalacie
zachowanie Burmistrza czy nie. Informację o tym kto jak głosował przekazałem
odpowiednim organom.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 10 głosami "za" przy 9 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 193/12

w zał. str. 145

Ad.22
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Teresy Żemojduk, Jana Żemojduk i Łukasza
Żemojduk na Sołtysa Sołectwa Hało przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 194/12

w zal. str. 147



Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Marii-Jolanty Krychniak
Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 195/12

w zał. str. 149
Ad.24
Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego nieprzyznania Telewizji "TRWAM",
koncesji na rozpowszechnianie programu na przygotowywanym multipleksie naziemnej
telewizji cyfrowej przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 196/12

w zał. str. 151

Ad.25
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.
Radny P.Kułakowski zgłosił kandydaturę Jerzego Wierzbickiego.
Radny 1.Wierzbicki wyraził zgodę.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 197/12

w zal. str. 152

Ad.26
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Sokółce-
rezygnacja radnego Sławomira Sawickiego
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy 2 "przeciw" i l "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 198/12

w zal. str. 153

Ad.27
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce-
rezygnacja radnego Roberta Rybińskiego.
Dyskusji nie było.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy l "przeciw" i l "nieważnym" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 199/12

w zał. str. 154

Ad.28
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce-
rezygnacja radnego Dariusza Matoszko.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" i l "nieważnym"powzięli
Uchwałę Nr XXVII 200/12

w zał. str. 155

Ad.29
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji, Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i
Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- rezygnacja radnego Piotra Kułakowskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy l "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVII 201112

w zał. str. 156

Ad.30
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce-
powołanie radnego Piotra Kułakowskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXVI/202/U

w zał. str.257

Ad.31
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji, Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i
Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- powołanie radnego Roberta Rybińskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Uchwałę Nr XXVII 203/12
w zal. str. 158

Ad. 32
Sprawozdanie z realizacji gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2011 r. przedstawił
Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Opieki Zdrowotnej- opinia pozytywna w zał. str.159
Dyskusji nie było.

Ad.33
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za 2011
rok przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Opieki Zdrowotnej- opinia pozytywna w zał. str.160
Dyskusji nie było.

Ad.34
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce za
2011 rok.
Radny S.Sawicki zapytał odnośnie zakupu środka transportu oraz o remont budynku przy
Placu Kościuszki.
Dyrektor ZGKiM A.Jackiewicz wyjaśnił, że niestety już obecnie samochód ma 20 lat i jest
już wyeksploatowany.
Radny J.Saciłowski zapytał odnośnie lokali socjalnych czy da się coś zrobić w tym temacie.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, odnośnie kamienic przy Placu Kościuszki,
wykonaliśmy dokumentację kamienicy przy numerze 26, oraz wykonaliśmy wewnątrz remont
gdzie teraz mieści się Gminny Punkt Pomocy Rodzinie oraz Punkt Wsparcia Organizacji
Pozarządowych. Co do kamienicy przy ul. Piłsudskiego l konserwator zabytków pisał ten
obiekt do rejestru zabytków co oznacza bardzo duży rygor staranności wykonania
dokumentacji.

Ad.35
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2011 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.36
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2011 rok.
Na pytania Radnych odpowiedział Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot

Ad.37
Informacja i prezentacja wariantów usprawnień komunikacyjnych służących poprawie
przejezdności na Os. Zielone w Sokółce.
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki przedstawił warianty usprawnień komunikacyjnych.

Ad.38
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła odnośnie zaległości KS Sokół, jest to kwota ponad
100 tys. zł. KS Sokół zwrócił się z prośbą o umorzenie tych należności ale ten wniosek nie
może być poddany dla rady gdyż nie spełnia wymogów wynikających z uchwały. Pismo
poszło do KS Sokół z prośba o uzupełnienie tych danych. Odnośne zadłużenia mieszkańców



odpowiedz udzielona zostanie na następnej sesji. Zaległości podatkowe przekraczają 3 mln zł.
są to zaległości z przed wielu lat. Co do adiacentów w tej chwili idzie procedura wydawania
decyzji, część zapłaciło a część poskładało odwołania. Odnośnie Przedszkola Nr 5 przyszła
decyzja od Wojewody Podlaskiego o zwrocie nienależnie pobranej dotacji. Wojewoda
zarzuca ta inwestycja adaptacji pomieszczeń na oddziały żłobkowe nie została wykonania
zgodnie z umową i porozumieniem zawartym miedzy Wojewodą i Gminą. Jest jeszcze czas
na złożenie odwołania do Ministra Finansów, zostało przygotowane takie odwołanie.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odnośnie dotacji na sale gimnastyczną wyjaśnił, że jesteśmy
ujecie w programie poprawy infrastruktury sportowej, złożyliśmy pod koniec stycznia
ponowne pismo, mamy duże szanse na uzyskanie 113 kosztów związanej z budowa tej hali.
Odnośnie Przedszkola Nr 4 wyjaśnił, że na remont termomodernizację złożyliśmy wniosek ze
środków Transgranicznych i czekamy na ocenę. Co do projektu solarów czekamy na
uzasadnienie takiej oceny gdzie otrzymaliśmy 69 punktów a przy 60 punktach projekty były
już realizowane, będziemy się odwoływać. Odnośnie szkoły w Janowszczyźnie w tej chwili
trwa na bieżąco współpraca z Dyrektorem Stowarzyszenia Edukatora.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odnośnie pytań z poprzedniej sesji jakie gmina posiada projekty:
te większe to mamy projekt na kino, który jest w częściowej realizacji; wodociągi wiejskie i
miejskie oraz kanalizacja w kamionce nowej. Posiadamy również koncepcje przebudowy
basenu, OSiR-u nas zalewem i domu kultury. Jest również dokumentacje techniczna na
budowę garaży przy ZGKiM jest to 10 stanowisk na samochody, które są w posiadaniu
gminy. Posiadamy projekty na ul. Pocztową, Roski Małe, oraz w budowie Krasickiego,
Piękną, Kolejowa, Świerkową, Krucza, Turystyczna. Jest również koncepcja oznakowania
szlaków turystycznych w gminie. Odnośnie, zapytania radnego Januszkiewicza, ul.Dywizjonu
303, problem jest znany ale nie wiedzieliśmy że jest to droga prywatna. Pas drogi jest której
jest własności gminy i należało by porozmawiać z mieszkańcami. Odnośnie ul.Piłsudskiego i
tych krawężników otrzymaliśmy odszkodowanie. W poprzednim roku sokólskie firmy nie
miały sił przerobowych wiec teraz wrócimy do tematu. Odnośnie bezpieczeństwa na
ul.Piłsudskiego i Ściegiennego w okolicach ryneczku, odpowiedział, że straż miejska pilnuje
w tym rejonu sprzedających, ale to nie daje efektu. Odnośnie handlujących przy cmentarzu,
została wydana decyzja i ta osoba powinna płacić opłatę targową. Ta decyzja będzie
najprawdopodobniej podlegała weryfikacji naszego stanowiska, naszej decyzji. Odnośnie
akcji zbierania podpisów rozmawiałem z Dyrektorem GDDKiA, to nakierował nas aby złożyć
to w centrali GDDKiA w Warszawie jak i do Kancelarii Premiera.

Ad.39
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Radny 1.Panasiuk zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przeanalizowanie problemu
zatrudnienia kierowców w Ochotniczych Strażach Pożarnych i zatrudnienie ich na pół etatu
lub cały etat tak żeby liczyło się to już do stażu pracy.


